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PROTOKÓŁ NR 6/2011 

Z szóstej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu 20 kwietnia 2011 roku w lokalu 

Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – Przewodniczącej 

Rady Gminy. 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1315. 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 

Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 

2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 

4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 

5. Mec. Anna Pogorzelska – Radca Prawny 

6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 36 

7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 9 

 

PRZEBIEG OBRAD: 

Ad.pkt.1 

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 

(załącznik nr 1 do protokołu), sołtysów (załącznik 2 do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik 

nr 3 do protokołu). 

 Na podstawie listy obecności (załącznik 1 do protokołu) stwierdziła quorum władne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.pkt.2 

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad i poprosiła  

o zgłaszanie propozycji zmian porządku obrad. 

Propozycji zmian porządku dziennego obrad nie wniesiono.  Porządek dzienny jednogłośnie 

zatwierdzono w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

4. Powitanie i przedstawienie Zastępcy Wójta Gminy. 

5. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Wręczenie nominacji sołtysom. 

8. Interpelacje radnych. 

9. Informacja o realizacji uchwały Nr XXIII/120/06 Rady Gminy Karniewo z dnia 10.03.2006 roku  

w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Karniewo na lata 2006 – 2013. 
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a) Dyskusja. 

10. Ocena stanu mienia komunalnego w Gminie Karniewo. 

a) Dyskusja. 

11. Informacja o działalności MODR Powiatowego Zespołu Doradców w Makowie Maz. 

a) Dyskusja. 

12. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Karniewo na 2011 rok. 

 a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

13. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2014. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2011-2017. 

14. Udzielenie pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego.  

15. Uchwalenie Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochronie Ofiar Przemocy  

w Rodzinie na lata 2011 -2014. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

i Ochronie Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 -2014. 

16. Ustalenie Regulaminu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania Problemów 

Przemocy w Rodzinie. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Regulaminu Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania Problemów Przemocy w Rodzinie dotyczącego trybu  

i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

17. Podjęcie uchwały: 

a) sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w postaci 

usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, pomocy rzeczowej, zasiłków 

okresowych, zasiłków celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu. 

18. Gminny program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Karniewo  

w latach 2011 – 2032. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest na terenie Gminy Karniewo w latach 2011 – 2032. 

19. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

20. Wolne wnioski i zapytania. 

21. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.pkt.3 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji jest do wglądu w biurze 

Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. Ponieważ nikt z radnych nie 

zgłaszał żadnych uwag, bez odczytywania przyjęto protokół z V zwyczajnej sesji, która odbyła się 24 

marca 2011 roku.  

Głosowanie:  

14 osób – za przyjęciem protokołu, 

1 osoba – wstrzymała  się od głosu. 
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Ad.pkt.4 

 

 Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – od 1 kwietnia nasz dotychczasowy sekretarz przebywa na 

urlopie bezpłatnym i pełni funkcję zastępcy Wójta w gminie Gzy. W związku z tym, po 

przeprowadzonych rozmowach, w dniu 1 kwietnia został powołany na zastępcę Wójta Pan Grzegorz 

Cesarski. 

 Pan Grzegorz Cesarski, Zastępca Wójta – podziękował za powołanie na stanowisko zastępcy 

Wójta, zapewnił o tym, że będzie się starał jak najlepiej wykonywać powierzone mu obowiązki, 

współpracować z Wójtem, Radą Gminy oraz ze wszystkimi jej mieszkańcami. 

 Pani Beata Jackowska, Przewodnicząca Rady – powitała w imieniu Rady Gminy zastępcę 

Wójta, Pana Grzegorza Cesarskiego. 

 

Ad.pkt.5 

 

Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  

w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 4 do protokołu).  

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 

 

Ad.pkt.6 

 

 Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 

komisji w okresie międzysesyjnym. 

 Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 12 kwietnia 2011 roku, na którym zostały omówione 

projekty uchwał w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Województwa Mazowieckiego, w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie i Ochronie Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2014, w sprawie przyjęcia Regulaminu 

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania Problemów Przemocy w Rodzinie 

dotyczącego trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania, w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej w postaci usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, pomocy 

rzeczowej, zasiłków okresowych, zasiłków celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu, w sprawie 

przyjęcia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy 

Karniewo w latach 2011 – 2032. Na posiedzeniu Komisji zostały również omówione informacje:  

o realizacji uchwały Nr XXIII/120/06 Rady Gminy Karniewo z dnia 10.03.2006 roku w sprawie Planu 

Rozwoju Lokalnego Gminy Karniewo na lata 2006 – 2013, o stanie mienia komunalnego w Gminie 

Karniewo, o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Karniewo. Materiały po analizie i omówieniu 

przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 13 kwietnia 

2011 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego, w sprawie uchwalenia 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochronie Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 
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2014, w sprawie przyjęcia Regulaminu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania 

Problemów Przemocy w Rodzinie dotyczącego trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w postaci usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych, pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych, zasiłków celowych przyznanych pod 

warunkiem zwrotu, w sprawie przyjęcia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest na terenie Gminy Karniewo w latach 2011 – 2032. Na posiedzeniu Komisji 

zostały również omówione informacje: o realizacji uchwały Nr XXIII/120/06 Rady Gminy Karniewo  

z dnia 10.03.2006 roku w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Karniewo na lata 2006 – 2013,  

o stanie mienia komunalnego w Gminie Karniewo, o działalności MODR Powiatowego Zespołu 

Doradców w Makowie Maz. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 

komisja odbyła posiedzenie 14 kwietnia 2011 roku, na którym omówiono projekty uchwał w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego, w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochronie 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2014, w sprawie przyjęcia Regulaminu Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania Problemów Przemocy w Rodzinie dotyczącego trybu  

i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania, w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej 

w postaci usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, pomocy rzeczowej, zasiłków 

okresowych, zasiłków celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu, w sprawie przyjęcia Gminnego 

programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Karniewo w latach 

2011 – 2032. Na posiedzeniu Komisji zostały również omówione informacje: o realizacji uchwały  

Nr XXIII/120/06 Rady Gminy Karniewo z dnia 10.03.2006 roku w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego 

Gminy Karniewo na lata 2006 – 2013, o stanie mienia komunalnego w Gminie Karniewo. Materiały po 

analizie i omówieniu przyjęto. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej poprosił o przesunięcie udzielenia informacji z posiedzenia komisji na następną 

sesję. 

 

Ad.pkt.7 

  

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zakończyły się już wybory sołtysów we 

wszystkich sołectwach w Gminie Karniewo, dlatego też w dniu dzisiejszym nowo wybrani sołtysi 

otrzymają zaświadczenia o wyborze. Jednak chciałabym najpierw podziękować tym z Państwa, którzy 

zrezygnowali lub nie zostali wybrani na następną kadencję a pracowali w poprzedniej. Pragnę złożyć 

serdeczne podziękowania za współpracę z władzami samorządowymi Gminy Karniewo, za 

sumienność, trud i wysiłek włożony w dbanie o dobro lokalnej społeczności. Życzę sukcesów, 

zadowolenia i pomyślności w życiu osobistym. Te podziękowania należą się: 

- Pani Annie Wawrzonkowskiej, 

- Pani Bożenie Załoga, 

- Panu Januszowi Malinowskiemu, 

- Panu Władysławowi Sitkiewiczowi, 

- Panu Tadeuszowi Głowackiemu, 
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- Panu Edwardowi Cejmerowi. 

Przewodnicząca Rady wraz z Wójtem Gminy wręczyli podziękowania obecnym na sesji byłym 

sołtysom. 

Następnie zostały wręczone nominacje nowo wybranym sołtysom. Zaświadczenia otrzymali: 

Lp. Nazwisko i imię Miejscowość 

1 Morawski Kazimierz Baraniec 

2 Zbrzezny Tadeusz Byszewo 

3 Dorocki Zygmunt Byszewo-Wygoda 

4 Reszka Jan Chrzanowo-Bronisze 

5 Kierzak Kazimierz Chełchy Iłowe 

6 Sitkiewicz Marek Chełchy-Chabdzyno 

7 Szymański Paweł Chełchy Dzierskie 

8 Michalski Stanisław Chełchy Kmiece 

9 Bieraga Tadeusz Chełchy- Klimki 

Chełchy Jakusy 

10 Witkowska Jadwiga  Czarnostów 

11 Pieńkowski Marcin Czarnostów-Polesie 

12 Krzyżanowski Jerzy Gościejewo 

13 Kuczyńska Ewa Karniewo 

14 Prusinowska Elżbieta Krzemień Nowy                     

15 Wiśniewski Krzysztof  Krzemień-Górki 

16 Jakubiak Stanisław  Konarzewo-Bolesty 

17 Szwejkowski Kazimierz Leśniewo 

Rutki 

18 Ozdarski Stanisław  Łukowo 

19 Kocięcki Mariusz  Milewo-Malonki 

Milewo Wypychy 

20 Szymański Ryszard Malechy 

21 Jackiewicz Jan Obiecanowo 

22 Wroński Józef Ośnica 

23 Przychodzka Wiesława  Rafały 

24 Rutkowski Andrzej Romanowo 

25 Leśnik Waldemar Słoniawy 

26 Szlaski Tadeusz Szlasy-Złotki 

27 Jaworski Remigiusz Szwelice 

28 Kopka Witold  Tłucznice 

29 Bralczyk Władysław Wronowo 

30 Zarodkiewicz Barbara Wólka Łukowska 

31 Kurowski Józef Zakrzewo 

32 Chmielewska Barbara  Zaręby 

33 Karczewski Adam Zalesie 

34 Marzanna Łyszkowska  Zelki Dąbrowe 
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35 Bartosiak Waldemar Żabin Karniewski 

36 Główko Anna Żabin Łukowski 

 

 

Ad.pkt.8 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radna Jadwiga Witkowska – Ile Pan Wójt zaoszczędził na odesłaniu Sekretarza na urlop 

bezpłatny a przyjęciu na stanowisko zastępcy Wójta? Czy po zakończonym audycie jest już możliwość 

uzyskania oficjalnych informacji na ten temat? Jak będą rozwiązywane problemy z dojazdem do 

niektórych działek wzdłuż remontowanej drogi powiatowej Karniewo – Gościejewo? Jak będzie 

rozwiązana sprawa z odwodnieniem drogi przy Pani Załęskiej? Czy będzie zrobiony odpływ do rzeki  

w miejscu, gdzie robiony jest obecnie przekop przez drogę powiatową? Kiedy będą naprawiane 

ubytki w drogach gminnych? 

Radny Andrzej Chełchowski – wraca w mediach sprawa poczty, co dalej z tym tematem? 

Uważam też, że trzeba zainteresować się kolektorami słonecznymi i trzeba zrobić w tym temacie 

rozeznanie. 

Radny Waldemar Zając – Czy wiadomo już coś na temat ronda na skrzyżowaniu drogi 

powiatowej z drogą krajową w Karniewie oraz o chodniku przy ul. Makowskiej w stronę Żabina 

Karniewskiego? 

Radna Dorota Grabowska – czy to prawda, że Maków powiększa granice miasta i chce to 

zrobić kosztem 2 wsi naszej gminy? 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że odpowiedzi na interpelacje 

radnych zostaną udzielone w punkcie 19. 

 

Ad.pkt.9 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - z powodu nieobecności kierownika referatu 

Pana Sławomira Boczkowskiego, informacji udzieli Wójt. 

Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – plan rozwoju lokalnego gminy Karniewo był konieczny do 

przeprowadzenia wielu inwestycji. W planie tym jest kilkadziesiąt punktów i większość z nich udało 

się nam zrealizować, jednak część z nich już wiadomo, że nie będzie zrealizowana, jak np. 

przyłączenie do gazociągu. Jak wiadomo, każdy plan można zmieniać i ten plan musi być o tyle 

zmieniony, aby nie blokować nam drogi do kolejnych naszych działań, ale zmiany te będą omawiane 

na posiedzeniach komisji. Na razie jest to informacja z dotychczasowej realizacji uchwały. 

Nikt z radnych nie wnosił zastrzeżeń odnośnie przedstawionej informacji. 

 

Ad.pkt.10 

Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – w miejsce nieobecnego Pana Sławomira Boczkowskiego 

przedstawił informację o stanie mienia komunalnego Gminy Karniewo za rok 2010. Informacja  

o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Dyskusji w tym temacie nie prowadzono. 
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Ad.pkt.11 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Informację o działalności Mazowieckiego 

Ośrodka Doradztwa Rolniczego przedstawi Pani Barbara Karol. 

Pani Barbara Karol, Kierownik Powiatowego Zespołu Doradców – na ofertę Terenowego 

Zespołu Doradczego w Makowie Mazowieckim składają się między innymi: 

1. Działalność w zakresie Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. 

2. Działalność w zakresie agrobiznesu. 

3. Działalność w zakresie technologii produkcji rolniczej. 

4. Działalność w zakresie ekologii i ochrony środowiska. 

5. Działalność w zakresie wydawnictw i poligrafii. 

6. Działalność w zakresie edukacji i informacji. 

7. Wnioski o dopłaty. 

Następnie została omówiona współpraca ze Starostwami, Urzędami Gmin, sołtysami, 

współpraca z instytucjami i organizacjami społecznymi oraz firmami (Załącznik Nr 6). 

 

Ad. ppkt a) 

 

Pan Waldemar Leśnik, sołtys wsi Słoniawy – chciałbym zwrócić  uwagę na fakt, że może 

trzeba bardziej informować sołtysów o szkoleniach, kursach dla rolników, może wtedy więcej 

mieszkańców gminy będzie z nich korzystać? 

Radna Ewa Jaroszewska – proszę o informowanie o szkoleniach wszystkich sołtysów, nawet 

tych z niewielkich miejscowości. 

Pani Barbara Karol – oczywiście postaramy się zwrócić uwagę na szersze informowanie 

sołtysów oraz rolników o dostępnych szkoleniach i ofercie doradczej. 

 

Ad.pkt.12 

 Projekt zmian w budżecie Gminy Karniewo był analizowany na posiedzeniach komisji rady, 

ale zgodnie z propozycją Przewodniczącej Rady Gminy, Pani Marianna Michalska, Skarbnik Gminy 

omówiła najważniejsze zmiany w budżecie i konieczność ich wprowadzenia.  

 Pani Marianna Michalska, Skarbnik Gminy – proponowane zmiany w uchwale dotyczą 

zwiększenia dochodów majątkowych z tytułu otrzymanych refundacji za zakup samochodu 

asenizacyjnego i rewitalizację Karniewa. Jest to łączna kwota 109 997 zł i o tyle zwiększamy plan 

dochodów. Jeśli chodzi o wydatki, to proponowane jest zwiększenie dotacji dla Województwa 

Mazowieckiego  - baza wiedzy o Mazowszu i jest to kwota 16 830 zł. Następnie wprowadzamy środki 

na przebudowę drogi ul. Szkolnej, Mazowieckiej i Przemysłowej, tej części, która nie została 

zrealizowana w roku 2010 i jest to łączna kwota 425 966 zł. Dalej wprowadzamy na plan 

zagospodarowania przestrzennego kwotę 30 000 zł. Zmiany dotyczące Ochotniczych Straży 

Pożarnych, to przeniesienia między paragrafami. Wprowadzamy środki na remont i modernizację 

ośrodka zdrowia 136 000 zł. Ostatnia zmiana dotyczy sportu i tu też są przeniesienia między 

paragrafami. Łączne zwiększenia planu wydatków to kwota 608 796 zł, w tym z wolnych środków 

498 799 zł.  
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W związku z tym, że wprowadzamy do uchwały budżetowej wolne środki, które stanowią 

przychody, ma to swoje powiązanie z następną uchwałą o zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

do której musimy wprowadzić tą samą kwotę. 

 Jest jeszcze jedna uchwała, która ma związek z wprowadzanymi zmianami w uchwale 

budżetowej – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego. Abyśmy 

mogli przekazać środki na finansowanie realizacji zadania, jakim jest utworzenie bazy wiedzy  

o Mazowszu, musi być podjęta odrębna uchwała.  

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały.  

Dyskusji w tym temacie nie prowadzono. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie: 

 14 osób – za przyjęciem uchwały.  

Radna Dorota Grabowska nie brała udziału w dalszym głosowaniu, ponieważ z nagłych 

przyczyn musiała opuścić posiedzenie Rady Gminy. Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska 

wyraziła na to zgodę. 

 Radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr VI/20/2011 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2011 rok (Załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Ad.pkt.13 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karniewo został już przez Panią Skarbnik omówiony. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały.  

Dyskusji w tym temacie nie prowadzono. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie: 

14 osób – za przyjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr VI/19/2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 2014. (Załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Ad.pkt.14 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Mazowieckiego został już przez Panią Skarbnik omówiony. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały.  

Dyskusji w tym temacie nie prowadzono. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie: 

14 osób – za przyjęciem uchwały. 
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Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr VI/21/2011 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Województwa Mazowieckiego. (Załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

 

Ad.pkt.15 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochronie Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 

2014 został bardzo szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały.  

Dyskusji w tym temacie nie prowadzono. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie: 

14 osób – za przyjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr VI/22/2011 w sprawie uchwalenia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochronie Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2014 

(Załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Ad.pkt.16 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania Problemów Przemocy w 

Rodzinie dotyczącego trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania został omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Mec. Dominik Pogorzelski – proszę o zmianę zapisu w paragrafie 3 ustęp 2 na „Każdy członek 

Zespołu Interdyscyplinarnego, przed udziałem w pierwszym posiedzeniu składa oświadczenie  

o którym mowa w art. 9c ust.3 ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie”. Zmiana musi być 

również wprowadzona w paragrafie 6 ustęp 7 na „Zespół Interdyscyplinarny podejmuje interwencję 

w środowisku wobec rodziny dotkniętej przemocą w oparciu o procedurę Niebieskiej Karty”. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały.  

Radny Waldemar Zając – zależy nam na tym, aby z każdej szkoły była osoba w tym Zespole, bo 

mamy 4 placówki, a w uchwale jest zapis, że w skład Zespołu wchodzą przedstawiciele oświaty  

w ilości od 1 do 3 osób. 

Mec. Anna Pogorzelska – szkoły nie zostały w tym Zespole pominięte, ponieważ według tego 

zapisu może to być od 1 do 3 osób z każdej ze szkół. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie: 

14 osób – za przyjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr VI/23/2011 w sprawie przyjęcia Regulaminu Gminnego 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania Problemów Przemocy w Rodzinie dotyczącego trybu 
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i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania (Załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Ad.pkt.17 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w postaci usług opiekuńczych i 

specjalistycznych usług opiekuńczych, pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych, zasiłków celowych 

przyznanych pod warunkiem zwrotu został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały.  

Dyskusji w tym temacie nie prowadzono. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie: 

14 osób – za przyjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr VI/24/2011 w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w postaci usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych, pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych, zasiłków celowych przyznanych pod 

warunkiem zwrotu (Załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Ad.pkt.18 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy 

Karniewo w latach 2011 – 2032 prosimy Pana Adama Milewskiego. 

Pan Adam Milewski – proponowany program usuwania azbestu jest dla nas niezbędny, aby 

móc dalej kontynuować działania związane z usuwaniem azbestu. Program ten został pozytywnie 

zaopiniowany i w związku z tym, do 30 kwietnia będzie złożony wniosek o dotację. Około 50 osób 

wyraziło chęć usunięcia azbestu.  

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie: 

14 osób – za przyjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr VI/25/2011 w sprawie przyjęcia Gminnego programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Karniewo w latach 2011 – 2032 

(Załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Ad.pkt.19 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – prosimy Pana Wójta o udzielenie odpowiedzi 

na interpelacje radnych. 
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Wójt Gminy, Pan Michał Jasiński – odnośnie pierwszego pytania, ile zaoszczędziłem na 

odejściu Pana Sekretarza na urlop bezpłatny i przyjęciu zastępcy Wójta, to doskonale Pani Radna wie, 

że w każdej mojej decyzji są jakieś oszczędności i po wstępnych wyliczeniach jest to kwota około 

11 000 zł.  

Nawiązując do audytu, to zakończył się on fizycznie, Komisja Rewizyjna zapoznała się  

z protokołami z kontroli, wszyscy Dyrektorzy szkół otrzymali dokumenty i mieli 14 dni na 

ustosunkowanie się do opinii i wniosków audytora. Wczoraj wpłynęły ostatnie pisma od Dyrektorów, 

audytor odebrał dokumenty i teraz ma 7 dni na ustosunkowanie się do odpowiedzi Dyrektorów. 

Obecnie czekamy i to co będzie możliwe do powiedzenia powiemy, ponieważ musimy przestrzegać 

ochrony danych osobowych, które znajdują się w dokumentach z audytu.  

Pytanie trzecie – co z drogą powiatową w Czarnostowie? Pani Radna pytała się Dyrektora 

Sobola w piątek i otrzymała odpowiedź, w poniedziałek ze mną Pani rozmawiała i też uzyskała 

odpowiedź, dziś po raz trzeci powtarzam się. Tak więc w pierwszej kolejności są robione przejazdy 

tam, gdzie były już wcześniej zrobione. Tam gdzie nie było, a jest taka konieczność, przejazd na 

pewno zostanie zapewniony do każdej działki. Natomiast ci właściciele działek, którzy złożyli wnioski 

o zapewnienie szerszego wjazdu na swój koszt, to zostanie on im z pewnością zapewniony. 

Wszelkiego rodzaju inne wnioski dotyczące przebudowy, np. chodnik w Gościejewie, będą możliwe 

dopiero po zamknięciu inwestycji. 

Odwodnienie drogi powiatowej jest konieczne i tam gdzie jest możliwość będzie ono 

zrobione, tak jak przy zejściu do kładki, gdzie Pan Bochenek przesunie się z ogrodzeniem aby 

umożliwić wykopanie rowu do rzeki. Tak więc tam, gdzie będzie zgoda właściciela działki na 

wykopanie rowu, zostanie on wykopany i zrobimy wszystko aby usunąć wodę z drogi. 

Drogi gminne, które są uszkodzone, będą remontowane. Musimy jednak czekać na lepszą 

pogodę i osuszenie drogi.  

Odnośnie sprawy poczty, to przed ostatnia sesją spotkałem się z Dyrektorem Poczty  

i wszystkie działania w tej sprawie zmierzają do oszczędności. Na razie Pan dyrektor uspokoił i nie 

podał terminu zamknięcia poczty, jednak nie określił również gdzie ta poczta będzie, bo jak wiadomo, 

w Karniewie ma być tylko punkt pocztowy. Jeśli już będzie coś wiadomo, poinformuję o tym radnych  

i mieszkańców.  

Kolektory słoneczne - jeśli będzie możliwość pozyskania środków z zewnątrz, zaprosimy jakąś 

firmę, która przedstawi nam jak to wszystko wygląda, na jakich zasadach i wtedy dopiero będziemy 

rozmawiać z mieszkańcami. 

Na temat przyłączenia do gminy Maków Mazowiecki dwóch wsi naszej gminy, to brak jeszcze 

na tą chwilę jakichkolwiek oficjalnych pism czy informacji na ten temat. 

Rondo i chodnik przy ulicy Makowskiej – Dyrektor Sobieraj z Dyrekcji Dróg Krajowych  

z Przasnysza powiedział, że na początek musimy stworzyć koncepcję i dopiero wtedy możemy 

występować do Dyrekcji Dróg Krajowych o utworzenie ronda. Wiadomo, że wiąże się to z dużymi 

kosztami z naszej strony i chodzi tu głównie o sfinansowanie dokumentacji.  

Powiatowy Lekarz Weterynarii przekazał nam również ogłoszenia i materiały o szczepieniu 

lisów, tak więc będą one dziś przekazane sołtysom. 

 

Ad.pkt.20 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do kolejnego punktu wolne 

wnioski i zapytania. Prosimy Państwa sołtysów o zgłaszanie wniosków. 
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Sołtys wsi Słoniawy – czy jest możliwość, aby na drodze żwirowej w stronę drogi krajowej 

postawić znak zakazu wjazdu samochodom ciężarowym, ponieważ niszczą nad one drogę. 

Wójt Gminy– znak nie spowoduje ograniczenia wjazdu na drogę samochodów ciężarowych, 

ale droga ta będzie naprawiana. 

Pani Wiesława Modzelewska, Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Karniewie – wiemy, że 

budynek Gimnazjum stoi na terenie podmokłym i w związku z tym chciałabym prosić o pomoc  

w odprowadzeniu wody z terenu szkolnego, ponieważ zalewa nas przy najmniejszym deszczu i już 

pękają ściany, trzeba koniecznie zareagować. 

Wójt Gminy – wiemy o tym problemie i w tym roku trzeba znaleźć sposób aby odwodnić 

teren szkoły. 

Sołtys wsi Obiecanowo  - serdecznie dziękuję za naprawę mostu. Do kiedy jest termin na 

realizację funduszu sołeckiego, bo chcielibyśmy już zacząć. 

Wójt Gminy – nie ma konkretnego terminu. 

Sołtys wsi Łukowo – kiedy będą odbierane śmieci, bo zebraliśmy śmieci wzdłuż dróg  

i chcielibyśmy, aby firma odbierająca śmieci to zabrała. 

Wójt Gminy – jutro będziemy dzwonić do Błysku, aby śmieci zostały odebrane. 

Sołtys wsi Żabin Łukowski – kiedy będzie zakupiona tablica i kiedy rozpocznie się wycinka 

drzew przy skrzyżowaniu? 

Pani Maria Bonisławska, Radna Powiatowa – znak będzie w najbliższym czasie, bo jest już 

zamówiony, a o wycinkę drzew zapytam i odpowiem na najbliższej sesji. 

Radna Jadwiga Witkowska – do kogo zgłaszać, jeśli ktoś nie ma mostku, a rów jest już 

wykopany? 

Wójt Gminy – trzeba zgłaszać do Dyrektora Sobola, ale obowiązkiem Starostwa jest 

zapewnienie wyjazdu na drogę. 

Na zakończenie obrad Przewodnicząca Rady złożyła życzenia Wielkanocne, Ksiądz Proboszcz 

odmówił modlitwę. 

 

Ad.pkt.21 

Po wyczerpaniu porządku dziennego  - Przewodnicząca Rady, pani Beata Jackowska, dziękując 

wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

                        /-/ 

  Beata Krystyna Jackowska 

Protokołowała:  

Justyna Litwińska 


